
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

WOR-ROR.0003.26.2022 

 
Pani Agnieszka Danielewicz 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pani wnioski zawarte w piśmie z dnia 4 maja 2022 r., znak: 

KRM.0003.510.2022, informuję:  
  
W sprawie wydłużenia bezpłatnego postoju na parkingu przed Zespołem Przychodni 

Specjalistycznych informuję, że zgodnie z § 4 ust.1 uchwały Nr XIII/162/2019 Rady Miejskiej  

w Tarnowie z dnia 11 lipca 2019 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych w Tarnowie oraz wysokości opłat za parkowanie pojazdów 

w tej strefie i sposobu ich pobierania „Parkowanie przy ulicach: Nowej, Józefa Piłsudskiego, 

Szpitalnej, Marii Curie Skłodowskiej, Tadeusza Kościuszki na odcinku od Kazimierza Pułaskiego do 

Władysława Reymonta oraz Eliasza Goldhammera od Wałowej do Mickiewicza, jest nieodpłatne do              

1 godziny. Po upływie 1 godziny obowiązują stawki określone w § 3”.  Zatem wydłużenie 

nieodpłatnego parkowania z 1 godziny do 2 godzin tylko dla urządzeń zlokalizowanych w rejonie 

Zespołu Przychodni Specjalistycznych wymagało by wydłużenia parkowania w urządzeniach na 

pozostałych ulicach wymienionych w uchwale, po przeprowadzeniu procesu uchwałodawczego, jak 

również wiązało by się z napisaniem nowego oprogramowania do parkomatów i zmiany 

oznakowania, co przy dzisiejszych cenach może się okazać nie małym kosztem. Ponadto 

wprowadzenie takiej zmiany doprowadzi do zmniejszonej rotacji pojazdów, przez co zaparkowanie 

na tych ulicach będzie praktycznie niemożliwe. Nadmieniam, że tylko w rejonie Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych w miesiącu kwietniu  wydanych  zostało 8 300 biletów zerowych co w przeliczeniu 

na jeden dzień daje 395 biletów (zaparkowanych pojazdów). Zatem biorąc powyższe wprowadzenie 

takiej zmiany wydaje się niezasadne, tym bardziej, że w nie dalekiej odległości przy ul. M.B. 

Fatimskiej znajduje się plac po byłym placu targowym „Kapłanówka”,  gdzie parkujący mogą 

pozostawiać pojazdy bezpłatnie. Przypomnę również, że to z mojej inicjatywy w rejonie Zespołu 

Przychodni oraz Szpitala im. E. Szczeklika została wprowadzona 1 godz. nieodpłatnego parkowania, 

aby miedzy innymi zachęcić Szpital Wojewódzki im. Św. Łukasza do wprowadzenia podobnych zasad, 

czego do dziś nie uczynił. 

 

W sprawie poprawy stanu nawierzchni ulic Grottgera, Okrężnej – bocznej oraz Orkana przy 

granicy miasta informuję, że w ramach bieżącego utrzymania ulic wykonany został w pierwszych 

dniach maja br. remont ubytków w nawierzchni na w/w ulicach. Zlecona została również naprawa 

nawierzchni ulicy Starodąbrowskiej na pasie od ul. Słonecznej z terminem wykonania na przełomie 

maja i czerwca br. 
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